
Emne: 
Referat fra bestyrelsesmøde afholdt 4. september 20 13. 
 

1. Godkendelse af sidste mødes referat.  
Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

 
2. Valg af referent:  

Bjarne Ø. Olesen blev valgt. 
 

3. Siden sidst: 
Intet at bemærke. 
 

4. Økonomien lige nu: 
Forsikring på konti.  
Status på årets budget og gennemgang af regnskab ind til nu. Ingen anledning til 
justeringer. 
Bestyrelsen finder ikke grundlag for at arbejde videre med at binde penge eller 
investere dele af foreningens formue. Fortjenesten synes at være minimal i forhold 
til indsats. 
 

5. Grønne områder/veje: 
Bestyrelsen afventer en gennemgang af belægningen.   
Læbælter forventes tyndet indenfor 2-3 år. Bestyrelsen vil lave det nedskårne til flis 
for at tilsikre at det nedskårne ikke ligger i læbælterne. 
 

6. Gennemgang af legepladser: 
Skilte er opsat ved legepladser. Der er opsat træ på bagsiden for at fjerne skarpe 
kanter. 
Legeplads del 4: Bestyrelsen har ved tidligere lejligheder (siden 26/9-12) anmodet 
legepladsudvalget om halvårlige mål på røret i bakken. Disse mål er endnu ikke 
modtaget. Bestyrelsen ønsker at modtage tallene fra minimum to målinger inden 1. 
marts 2014. Hvis disse mål ikke modtages foranstalter bestyrelsen røret lukket på 
legepladsudvalg del 4 regning. 
Bestyrelsen har forlænget fristen til at hæve rusen til minimum 23 cm over 
underlaget (referat fra møde afholdt 3. juni 2013). Bestyrelsen indskærper hermed, 
at del 4 skal have tilendebragt arbejdet med rusen senest den 1. november. Ellers 
vil bestyrelsen foranstalte rusen fjernet på legeplads del 4s regning. 
Bestyrelsen vil gerne anerkende den store indsats, der er gjort i de forskellige 
legepladsudvalg. Der er rettet mange ting. Ros for det! 
 

7. Næste møde: 
Afholdes 27. november klokken 1900 ved Karsten, Sletten 101. 

 
P.b.v. 

 
 

Bjarne Ø. Olesen 
Referent 


